



ECC
DENETİM

MEVZUAT SİRKÜLERİ

2021/05 07/01/2021

İLETİŞİM BİLGİLERİ

ADRES:
İçerenköy Çayır Cad. Nehir
Plaza No:9/25
34752 Ataşehir- İstanbul

TELEFON:
0216 213 0550

WEB SİTESİ:
www.eccdenetim.com

E-POSTA:
ecc@eccdenetim.com

2021'de TTK md. 1530 uygulanmasında geçerli temerrüt faiz oranı %18,25 olarak belirlendi

6102 sayılı Türk Ticaret Kanunu'nun 1530. maddesinde yer alan ve mal ve hizmet tedarikinde geç ödemelere ilişkin olarak sözleşmelerde yer almayan yada sözleşmelerde bu konuyla ilgili hükümlerin geçersiz olduğu hallerde **uygulanacak faiz oranı yıllık %18,25** olarak, alacağın tahsili masrafları için talep edilebilecek **asgari giderim tutarı ise 385,00 TL** olarak belirlenmiştir.

Konuya ilişkin T.C. Merkez Bankası Genel Tebliği, 2 Ocak 2021 tarihli Resmi Gazete'de yayınlanmıştır. Tebliğde belirtilen bu oran ve tutar, 1 Ocak 2021 tarihinden itibaren geçerli olacaktır.

2020 yılı için faiz oranı %15 ve alacağın tahsili masrafları için talep edilebilecek asgari giderim tutarı 260 TL olarak belirlenmişti. Diğer yıllara ilişkin rakamlar, [TCMB'nin internet sitesinde yer almaktadır.](#)

Saygılarımızla

Dr. Celal Çelik

Yeminli Mali Müşavir

Ek : Mal ve Hizmet Tedarikinde Geç Ödemelerde Uygulanacak Temerrüt Faiz Oranı ve Alacağın Tahsili Masrafları İçin Talep Edilebilecek Asgari Giderim Tutarı Hakkında Tebliğ

ECC 05 Sirküler Eki : Mal ve Hizmet Tedarikinde Geç Ödemelerde Uygulanacak Temerrüt Faiz Oranı ve Alacağın Tahsili Masrafları İçin Talep Edilebilecek Asgari Giderim Tutarı Hakkında Tebliğ

2 Ocak 2021 CUMARTESİ

Resmî Gazete

Sayı : 31352

TEBLİĞ

Türkiye Cumhuriyet Merkez Bankasından:

13/01/2011 tarihli ve 6102 sayılı Türk Ticaret Kanununun 1530 uncu maddesinin yedinci fıkrası uyarınca mal ve hizmet tedarikinde alacaklıya yapılan geç ödemelere ilişkin temerrüt faiz oranının sözleşmede öngörülmediği veya ilgili hükümlerin geçersiz olduğu hallerde uygulanacak faiz oranı yıllık yüzde 18,25 alacağın tahsili masrafları için talep edilebilecek asgari giderim tutarı 385,00 Türk Lirası olarak tespit edilmiştir.

Belirlenen bu oran ve tutar 01/01/2021 tarihinden geçerli olmak üzere yayımı tarihinde yürürlüğe girer.